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باید قهرمان شویم
 بازیکن تیم فوتبال بانوان ســپاهان گفت: قطعاً باید 
قهرمان شویم؛ چون لایق آن هســتیم و توانایی آن را 
داریم، رقیب ما خاتون بم اســت و امیدوارم در آن بازی 

پیروز شده و قهرمانی خود را مسجل کنیم.
 میترا نظری، بازیکن تیم فوتبال بانوان فولاد مبارکه 
سپاهان در گفت وگو با فارس دررابطه با شرایط تیم پیش از 
شهرآورد اظهار داشت: تیم شرایط خیلی خوبی دارد و برای 
قهرمانی تلاش می کند، مهم ترین بازی ما بازی برگشت 
با خاتون در بم اســت، امیــدوارم در آن بازی ۳ امتیاز را 
کسب کنیم و استارت جشن قهرمانی را از آنجا بزنیم. او 
افزود: شهرآوردها همیشه حساسیت خاص خود را دارد، 
امیدوارم با تلاش تیم نتیجه ای که دلخواه است را کسب 
کنیم. نظری تصریح کرد: همیشه تلاش می کنم بهترین 
عملکرد را داشــته باشم، در فصل جاری نیز هر وقت به 
میدان رفتم تمام توان خود را به کار بستم تا بتوانم به تیم 
کمک کنم. بازیکن سپاهان گفت: در تیم ما همه بازیکنان 
در هر نقطه از زمین که حضور دارند به صورت تیمی برای 
اهداف مشترک تیم تلاش می کنند. وی ادامه داد: این که 
کم گل خوردیم و کلین شیت های زیادی داشتیم، حاصل 
یک کار تیمی اســت. تا حــالا ۲ گل دریافت کردیم و 
امیدوارم تا پایان فصل همین روند را حفظ کنیم. نظری با 
بیان این که سپاهان باشگاه بزرگی است، خاطرنشان کرد: 
همه آرزو دارند پیراهن آن را بر تن کنند، سال هاست که در 
سپاهان حضور دارم و افتخار بزرگی است که نصیب من 
شده است؛ ما سرباز هستیم و سعی می کنیم به تیم خود 
کمک کنیم بهترین نتایج را کسب کند بازیکن سپاهان 
در پایان گفت: قطعاً باید قهرمان شویم؛ چون لایق آن 
هستیم و توانایی آن را داریم، رقیب ما خاتون بم است و 
امیدوارم در آن بازی پیروز شده و قهرمانی خود را مسجل 

کنیم.

 جنجال بر سر ادعای ساخت 
ورزشگاه توسط ایران در 

عراق
 صحبت های اخیر علی دایی درباره ساخت ورزشگاه 
توسط ایران در کشــورهایی مانند عراق، لبنان و سوریه 
بازتاب فراوانی در رســانه های داخلی و خارجی به همراه 

داشت.
 از شایعه تا واقعیت: 

 علی دایی، بازیکن و سرمربی اسبق تیم ملی کشورمان 
در جدیدتریــن اظهارنظر خود عنوان کرد »مدیریت این 
نیســت که برویم در عراق، ســوریه، لبنان و... استادیوم 
بسازیم و در رزومه و کارنامه شان برخی مدیران بیاورند که 
ما در عراق استادیوم ساختیم؛ درحالی که در همان استادیوم 
به تیم ملی ایران فحش می دهند. بررسی ها حاکی از آن 
است که ایران هیچ ورزشگاهی در لبنان و سوریه نساخته 
است و احتمالًا اشاره علی دایی معطوف به ورزشگاه های 
عراق است. ادعایی که این پیشکسوت فوتبال کشورمان 
مطرح کرده را هم چند سال پیش بازیکن ذوب آهن پس 
از اتفاقات جنجالی دیدار با تیم عراقی در ورزشگاه مدینة 
الریاضیه کربلا مطرح کرده بود. رشید مظاهری دروازه بان 
وقت ذوب آهن اصفهان در اینستاگرامش نوشته بود: … 
در ورزشــگاهی که با پول مردم ایران ساخته شد امنیت 
جانی نداشتیم… این ورزشــگاه رو با پول مردم ایران 

برایتان ساختن...
 ادعای ســاخت ورزشگاه توسط مسئولان ایرانی در 

عراق
 حسن کریمی مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری 
اماکن ورزشــی کشــور همان زمان در این باره عنوان 
کرده بود: شــرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی 
کشور به عنوان شــرکت مادرتخصصی وزارت ورزش و 
جوانان و سازنده ورزشگاه های بزرگ فوتبال، در خارج از 
کشور از جمله عراق هیچ گونه پروژه ای نداشته و تاکنون 
نســاخته اســت. ایران هیچ دخالتی در ساخت ورزشگاه 
کربلا نداشته است و این ورزشگاه متعلق به دولت عراق 
 BahaDir KuL اســت که با همکاری شــرکت ترک
archiTecTure: BKa ساخته شده است. ورزشگاهی 
که طرح اولیه آن در ســال ۲۰۱۳ تصویب شد و قرار بود 
که ۳۰ماهه تحویل داده شود؛ اما به دلیل کمبود بودجه کار 
برای چند بار به تعویق افتاد و بالاخره با کمک های دولت 
عراق به وزارت ورزش این کشور، بالاخره این استادیوم 
در ســال ۲۰۱۶ با چند ماه تاخیر بهره برداری شد. وزارت 
ورزش عراق برای ساخت این استادیوم ۱۱۶ میلیارد دینار 

عراقی هزینه کرد.
Á منشأ این شایعات چیست؟ 

 شــاید دلیل این ادعاها، حضور یک شرکت ایرانی 
)بلندپایه( در ساخت دو ورزشگاه الزورا و التاجیات در عراق 
باشد. البته شــرکت بلندپایه در معرفی خود آورده است: 
»شرکت بلندپایه یک شرکت پیمانکاری عمومی است 
و به صورت خصوصی در این زمینه فعالیت دارد. شرکت 
بلندپایه در سال ۲۰۱۱ با ورود به بازارهای دیگر خاورمیانه 
و ارائه چند پروژه کلیدی، گام بزرگ دیگری برداشــت. 
در همین راستا پروژه “شهر ورزشی بغداد” به عنوان یک 
قرارداد کلید در دســت شروع شــد و اکنون این شرکت 
پروژه هــای متعددی در خارج از ایران دارد.« بر اســاس 
اطلاعاتی که موجود است در ساخت همین دو ورزشگاه 
غیر از سیستم های صوتی و تصویری و مصالح خام، باقی 
موادی که در ساخت این استادیوم به کاررفته است، تولید 
ایران بوده اند. یعنی نه تنها پولی از کشور خارج نشده؛ بلکه 
برای مهندسان، کارگران و تولیدکنندگان ایرانی نیز کار و 
بازار فروش خارج از کشور فراهم شده بود. گفتنی است 
علی دایی پیش ازاین در پائیز سال ۱۴۰۱ ادعاهای خلاف 
واقعی از جمله در مورد دختری به نام اسرا پناهی کرد و بعد 
از آنکه معلوم شد این ادعاها دروغ بوده حاضر به اصلاح 

ادعای خود نشد.

 

امیرحسین احتشامی

سپاهان امروز در هجدهمین بازی فصل باید 
به مصاف شــمس آذر برود. جدال با تیمی که 
به انتهای جدول چسبیده و برای فرار از سقوط 
تلاش می کند. براین اساس انتظار کسب یک 
برد بدون دردسر برای شاگردان کارترون کاملًا 
واقع بینانه است. بردی که عدد امتیازی طلایی 
پوشان اصفهانی را به ۴۱ خواهد رساند و فاصله آن ها با نزدیک ترین 
تعقیب کننده یعنی تراکتور در صورت پیروزی نماینده تبریز مقابل 

هوادار سه امتیاز باقی خواهد ماند. 
اگر هم این تیم موفق به برتری مقابل رقیب تهرانی نشــود این 
فاصله امتیازی می تواند به پنج امتیاز هم افزایش کند. اگر این گونه 
شود حاشیه امنیت صدرنشین لیگ بیشتر هم خواهد شد و سپاهانی 
خودشــان را به جام قهرمانی نزدیک تر خواهند دید. اما مهم ترین 

غایب زردپوشان اصفهانی برای بازی امروز محمد کریمی کاپیتان 
این تیم اســت. این ســتاره کهنه کار پس از اینکه در هفته پایانی 
دور رفت لیگ برتر کارت قرمز گرفت و نخســتین بازی نیم فصل 
دوم برابر چادرملو اردکان را از دســت داد، در جدال اخیرشان مقابل 
خیبر خرم آباد درخشان کار کرد و نمایش او عامل اصلی سه امتیاز 
برای طلایی پوشان بود. کاپیتان سپاهان بعد از یک هفته دوری از 
ترکیب طلایی پوشان در زمین حضور یافت و با ارسال کرنر تماشایی 
زمینه ساز گل نخست سپاهان مقابل خیبر خرم آباد با ضربه سر رضا 
شکاری شد تا پیش بیفتند و با اعتمادبه نفس بیشتری بازی را ادامه 
بدهند. او در بازی سازی و تخریب بازی حریف هم عملکرد خوبی 
داشت و به تیم خود نظم داد. محمد کریمی علاوه بر تأثیرگذاری 
روی ریتم بازی تیم و قدرت رهبری در میانه میدان، یک گل هم 
از روی نقطــه پنالتــی وارد دروازه خیبر کرد تا عملکرد خوب او با 

گل زنی کامل شود. بازگشت کریمی کاری کرد تا آن ها مثل بازی 
هفته گذشــته برابر چادرملو استرس سه امتیاز را نداشته باشند و با 
شکل بازی بهتر از سد حریفشان عبور کنند و با اختلاف سه امتیازی 
از تراکتور، صدرنشین لیگ برتر شوند. البته در دقیقه ۳۸ نیمه اول 
بازی سپاهان و خیبر، سیدمحمد کریمی به دلیل خطا روی بازیکن 
خیبر خرم آباد و اعتراض از داور مسابقه کارت زرد دریافت کرد تا به 
علت چهار اخطاره شدن و محرومیت انضباطی، دیدار هفته هجدهم 
طلایی پوشان اصفهانی مقابل شمس آذر قزوین را از دست بدهد. 
براین اســاس احتمالًا کارترون در بازی امروز از زوج دابو و انزونزی 
در میانه میدان اســتفاده خواهد کرد تا این زوج و به ویژه دابو جای 
خالی کریمی را پر کنند. از ســوی دیگر آمادگی دیگر ستاره های 
سپاهان دست سرمربی فرانسوی را برای چینش ۱۱ نفره تیمش 
کاملًا باز گذاشته اســت. در این میان باید به رویکرد کارترون در 

استفاده از جوانان تیمش هم اشاره کرد که مقابل خیبر خرم آباد نمونه 
آن دیده شد. اتفاق مثبتی که با معرفی اسماعیل فلامرزی، بازیکن 
جوان و آینده دار ســپاهان رخ داد. بازیکن جوانی که بدون شک در 
ادامه حرف های بسیاری برای گفتن دارد. سپاهان در شرایطی به 
مصاف خیبر خرم آباد رفت که غیبت صالح حردانی در لیست این 
تیم و البته اعلام خبر معرفی او از سوی استقلال تهران، انتقاداتی 
را به سپاهانی ها وارد کرده بود. در شرایطی که سپاهانی ها در نیمه 
نخســت بازی با تک گل رضا شکاری با پیروزی راهی رخت کن 
شدند، تابلوی تعویض بازی در بین دونیمه، شماره بازیکن جوانی را 
نشان داد که تا این بازی برای هیچ کس شناخته شده نبود. پاتریس 
کارترون در بین دونیمه، اسماعیل فلامرزی، وینگر جوان خود را به 
زمین فرستاد تا در تاکتیک تیمی خود تغییر ایجاد کند. بازیکن جوانی 
که با حضورش در زمین، به نوعی سمت راست سپاهان را رونده تر و 
سرعتی تر کرد و روی حرکت او و پاس زیبایش برای آریا یوسفی، 
پنالتی سپاهان و گل دوم این تیم حاصل شد. کارترون که در آخرین 
لحظات نقل وانتقالات بــه خروج صالح حردانی از تیمش رضایت 
داده بود، حالا با روکردن یک بازیکن جوان، نشان داد که می تواند 
در ادامه روی بازیکنان آکادمی سپاهانی ها حساب باز کند. البته به 
شرطی که اسماعیل فلامرزی قدر فرصت به دست آمده خود را بداند 
و شرایطش را در سپاهان بیش از گذشته بهبود بخشد. همچنین 
گل زنی رضا شکاری در این دیدار هم نکته قابل توجه دیگر بازی قبل 
طلایی پوشان اصفهانی بود. شکاری روی ارسال محمد کریمی با 
ضربه سر شیرجه ای توپ را به زیر طاق دروازه تونی باتیستا فرستاد 
و گل اول سپاهان در این مسابقه به ثمر رسید. بازیکن مورداعتماد 
کارترون از زمان حضور این مربی به غیراز دیدار با پرسپولیس در تمام 
بازی ها از ابتدا به زمین رفته اســت و بعد از درخشش مقابل مس 
رفسنجان، دومین گل خود برای کارترون و سومین گل فصل را به 
ثمر رساند. شکاری درحالی که خارج از محوطه جریمه قرار داشت 
بعد از ارسال ضربه کرنر به سرعت به بازیکنان داخل محوطه اضافه 
شد و روی غفلت مدافعان خیبر توانست توپ را بعد از کوبیدن به 
زمین دور از دست های تونی توپ را به تور برساند. بر همین اساس 
به نظر می رسد سرمربی فرانسوی همچون بازی مقابل خیبر خرم آباد 
با تاکتیک مناسب به دنبال کسب سه امتیاز خواهد بود تا شاگردانش 

بتوانند دوازدهمین برد فصل خودشان را کسب کنند.

 نگاهی به مصاف امروز طلایی پوشان اصفهان در قزوین

 سپاهان از شمس آذر دوازدهمین برد را 
می خواهد

مربی تیم ملی شمشیربازی گفت: یک بار آوانس دادم و 
شمشیربازان در جام جهانی ایتالیا باید خوب باشند.

 محمد رهبری در گفت وگو با ایسنا درباره عملکرد 
دور از انتظار شمشیربازان ایران در رقابت بخش انفرادی 
و تیمی جام جهانی بلغارستان بیان کرد: در بخش انفرادی 
نیما زاهدی خوب بازی کرد و مستقیم از مرحله گروهی 
راهی جدول اصلی شد. عملکرد عرفان شکوهی معمولی 
بود. محمد فتوحی با اختلاف یک امتیاز باخت و فرزاد 
باهر هم در بازی سوم با اختلاف دو امتیاز شکست خورد. 
اما  نیست  قابل قبول  خیلی  هم  من  برای  عملکردشان 
می توانید از بقیه شهادت بگیرید که این دو نفر قبل از 
اعزام بیمار شده بودند و کارشان به سرم زدن هم کشید و 

از لحاظ بدنی افت کردند. 
نیما زاهدی نیز از ناحیه کشاله آسیب دید و از یک 
جایی به بعد دیگر نتوانست ادامه دهد. رهبری در مورد 
عملکرد تیم ملی در جدول تیمی گفت: برنامه من این 
بود نیما زاهدی که خوب بازی کرده بود در ترکیب تیمی 
باشد اما آسیب دید و نتوانستیم او را در ترکیب قرار دهیم 
و همان ترکیب سابق را قرار دادیم. خود من انتظار داشتم 
مقابل گرجستان بهتر بازی کنند و از این قضیه ناراحت 
شدم. بااین حال ورزش بالا و پایین دارد و کاری نمی توان 
کرد. پشت جدول هم با مجارستان بازی کردیم که شش 

ماه قبل برای مدال المپیک با او رقابت کردیم. 
مربی تیم ملی در مورد عملکرد ضعیف مقابل ژاپن 
تصریح کرد: بازی ما و ژاپن یک گوشه از سالن بود و 
داوری که برای این بازی گذاشته بودند خیلی بد بود و 
انگار داوری بلد نبود. ما مربیان در ابتدا اعتراض زیادی 
کردیم اما دیدیم این داور کارش را بلد نیست و چاره ای 
نیست. اواسط بازی این قدر سروصدا شد که سرداور آمد تا 

بازی را کنترل کند. او در پاسخ به این پرسش که عملکرد 
ضعیف محمد فتوحی در مقابل ژاپن هم به داوری ربط 

داشت؟ 
تاکید کرد: کلًا روز خوب بچه های ما نبود و نمی توان 
گفت به داوری باختیم و روز خوب ما نبود. رهبری در 
مورد اینکه محمد فتوحی و فرزاد باهر باتوجه به تجربه ای 
که دارند نباید در مرحله مقدماتی حذف شوند یا در بخش 
تیمی ضعیف ظاهر شوند، گفت: محمد فتوحی در این 
مسابقه خوب نبود؛ اما در مسابقه قبلی توانست مستقیم از 
مرحله گروهی به جدول اصلی برود. نمی توان بهانه آورد؛ 
اما واقعاً به خاطر مریضی افت کردند حالا ببینیم مسابقه 
بعدی چه کار می کنند. مربی تیم ملی در مورد ترکیب تیم 

ملی در جام جهانی ایتالیا گفت: باید با فدراسیون صحبت 
فرانسه داشته  تیم  با  امارات  اردویی در  قرار است  کنم. 
باشیم. باید ببینم چه زمانی است تا برنامه ریزی داشته 
باشیم و انتخابی بگذارم. او در مورد انتظار خود از بهتر 
بازی کردن سابریست ها در جام جهانی ایتالیا تصریح کرد: 

باید خوب باشند و دیگر بحث انتظار نیست. 
یک مسابقه را آوانس دادیم که مریض بودند و شرایط 
بدنی آنها خوب نبود؛ اما در جام جهانی ایتالیا چنین چیزی 
نمی تواند مورد قبول باشد. در مورد جوانان هم در مسابقه 
انتخابی هر کسی بالاتر باشد، انتخاب می شود. رهبری 
در مورد پیشرفت چشمگیر دیگر تیم های آسیایی نظیر 
اما  بودند؛  خوب  هم  دیگر  تیم های  کرد:  تصریح  چین 

ما آن قدر خوب کار می کردیم که تیم های دیگر به ما 
نمی رسیدند. در بازی های آسیایی هانگژو به چین باختیم 
و بازی با هنگ کنگ هم خیلی نزدیک بود و واقعاً خوب 

بازی می کنند. 
در جام جهانی بلغارستان تیم های آسیایی با ترکیب 
آمدند.  مسابقات  به  پنج نفره  کادرفنی  و  نفره  کامل ۱۰ 
چیزی  هر  روی  اما  بود  این  ما  باخت  دلیل  نمی گویم 
افزود:  او  می شود.  نتیجه  به  منجر  شود  سرمایه گذاری 
تیم های دیگر پروسه جوان گرایی را چند سال است شروع 

کرده اند و پشتوانه ساخته اند. 
مثلًا یک بازیکن آنها خوب بازی نکند راحت کنارش 
می گذارند و یک بازیکن دیگر که خوب بازی کرده را 
بازیکنی که در  اما ما نمی توانیم به  جایگزین می کنند؛ 
مرحله گروهی حذف شده اعتماد کامل کنیم و در ترکیب 
بگذاریم. از این لحاظ دست ما بسته است و باید سه، چهار 

مسابقه بگذرد تا ترکیبمان را پیدا کنیم. 
جهانی  جام  از  قبل  که  جلسه ای  مورد  در  رهبری 
اختلافات  و  حاشیه ای  مسائل  تا  شد  برگزار  بلغارستان 
درون تیمی برطرف شود، تأکید کرد: ما قبل از جام جهانی 
بلغارستان یک جلسه گذاشتیم و حدود سه ساعت زمان 
برد و همه بچه ها بودند. اول جلسه با دعوا شروع شد و 
کم کم هر چه جلسه جلوتر رفت متوجه شدیم برخی موارد 

سوءتفاهم و حرف بردن و آوردن بوده است. 
کسی در وسط ماجرا بود، حرف را بالا و پایین کرده 
بود. متوجه شدیم سوءتفاهم بود و در نهایت همه با هم 
رفیق شدند و همه چیز حل شد. او در پاسخ به این پرسش 
که در حال حاضر مشکلی بین بازیکنان نیست؟ گفت: خدا 
را شکر در جام جهانی بلغارستان هیچ مشکلی نبود و تیم 

بدون مشکل کارش را ادامه می دهد.

در جام جهانی شمشیربازی ایتالیا دیگر آوانس نمی دهیم

 ذوب آهن فاتح شهرآورد 
بسکتبال اصفهان

 تیم بسـکتبال ذوب آهن اصفهان شامگاه پنجشنبه 
در چارچـوب هفتـه بیسـت و یکـم لیگ برتـر با نتیجه 
۸۰ بـر ۵۵ همشـهری خـود گلنور اصفهان را شکسـت 

داد و فاتح شـهرآورد بسـکتبال نصف جهان شـد.
 بـه گـزارش ایرنـا، تیـم بسـکتبال ذوب آهـن در 
چارچـوب هفتـه بیسـتم و یکـم لیـگ برتر بسـکتبال 
و در شـهرآورد بسـکتبال اصفهـان در سـالن »مرحـوم 
حسـن رهنمـا« ورزشـگاه »ملـت« بـه مصـاف تیـم 
»گلنـور« رفـت و بـا ارائه یک بـازی برتر توانسـت ۸۰ 
بـر ۵۵ پیـروز میـدان شـود. ایـن دیـدار در کوآرتـر اول 
بـا شـروع طوفانـی آسـمان خراش های ذوب آهـن آغاز 
شـد و شـاگردان فرزاد کوهیان توانسـتند در ابتدای کار 
اختـلاف امتیاز ایجاد کنند، اما بسکتبالیسـت های گلنور 
اختـلاف امتیـاز را کـم کردنـد و در نهایت ایـن کوارتر 
بـا نتیجـه ۲۰ بـر ۱۹ به سـود ذوبی هـا به پایان رسـید. 
بـازی در کوارتـر دوم نیـز بـا برتـری ذوب آهـن ادامـه 
داشـت و توپ ربایی هـای ایـن تیـم نه تنهـا فرصـت 
کم کـردن فاصلـه امتیـازی را بـه گلنـور نـداد؛ بلکه در 
انتهـای نیمـه نخسـت، ۲ تیـم بـا امتیـاز ۴۸ بـر ۳۲ به 
سـود ذوب آهـن بـه رخت کـن رفتنـد. کوارتـر سـوم، 
گلنـور کـه با تغییر تاکتیکـی ذوب آهن مواجه شـده بود 
ضعیف تریـن عملکـرد را در این بازی داشـت و به دلیل 
دفـاع منسـجم ذوبی هـا تنهـا موفق بـه ثبـت ۹ امتیاز 
شـد و ذوب آهـن توانسـت اختـلاف امتیـازی را بـه ۲۸ 
امتیـاز برسـاند و در نهایـت این کوارتر بـا نتیجه ۶۹ بر 
۴۱ بـه پایان رسـید. تـلاش گلنور برای کاسـتن فاصله 
امتیـازی در کوارتـر چهـارم دوچنـدان شـد و توانسـت 
بـا پاس هـای عمقـی و حمـلات جـدی بر روی سـبد 
ذوبی هـا، کوارتـر آخر را بـا نتیجه ۱۴ بـر ۱۱ از آن خود 
کنـد؛ ولـی این پیروزی بـرای برگردانـدن نتیجه نهایی 
کافـی نبـود و سـرانجام این دیدار با نتیجـه ۸۰ بر ۵۵ و 
۲۵ امتیـاز اختـلاف بـه سـود ذوب آهن به پایان رسـید.

 گیتی پسند دست خالی از 
کازرون بازگشت

 تیـم هندبال گیتی پسـند در آخرین ثانیه هـا بازی را 
به نیروی زمینی شـهید شـاملی واگذار کرد.

 در چارچوب هفته دوازدهم از سـی و هفتمین دوره 
مسـابقات لیگ برتـر هندبال مردان باشـگاه های ایران، 
تیـم هندبـال گیتی پسـند در سـالن تختـی بـه مصاف 
نیـروی زمینـی شـهید شـاملی کازرون رفـت. در نیمه 
اول تیـم هندبال گیتی پسـند بـازی را در میـان فضای 
سـنگین هـواداران کازرونـی طوفانـی آغاز کـرد و با دو 
گل از میزبـان خـود پیش افتـاد. در ادامه عملکرد خوب 
شـاگردان کیـوان صادقی در دفاع و حمله باعث شـد تا 
اختـلاف گیتیزن هـا بـا کازرون حفظ شـود و تـا دقایق 
پایانـی نیمـه اول همین روند تـداوم یافـت. بااین وجود، 
برخـلاف نمایـش خـوب گیتی پسـندی ها، نتیجـه در 
دقایـق پایانـی نیمـه اول بـا برخـی اشـتباهات تیمی و 
همچنیـن سـوت های داوری، به تسـاوی کشـیده شـد 
تـا گیتیزن هـا نیمـه اول را با تسـاوی ۱۱ بـر ۱۱ مقابل 
نیروی زمینی شـهید شـاملی کازرون به پایان برسـانند. 
در نیمه دوم تیم هندبال گیتی پسـند اسـیر حاشـیه های 
عجیب و جو سـالن مسـابقه شـد و میزبان از گیتیزن ها 
پیـش افتـاد. این رونـد در کل نیمه دوم پابرجـا بود و در 
شـرایطی که شـاگردان کیوان صادقی اختلاف پنج گل 
را بـه یـک گل کاهش دادند در ثانیه هـای پایانی اندک 
امیـد گیتیزن هـا از بین رفـت. در آخرین حملـه کازرون 
کـه پـس از آن چنـد ثانیـه همچنـان تـا پایـان بـازی 
باقی مانـده بـود، داور در تصمیمی بحث برانگیز به سـود 
میزبـان پنالتی اعـلام کرد تا نتیجه بازی ۲۹-۲۷ شـده 

و کازرون مقابـل گیتی پسـند برنده شـود.

 دونده سرعتی ایران به فینال 
تور طلایی صربستان نرسید

 فرزانـه فصیحـی از رسـیدن بـه مرحلـه پایانی تور 
طلایـی داخل سـالن صربسـتان بازماند.

 بـه گـزارش صداوسـیما، فرزانـه فصیحـی بانـوی 
دونـده سـرعتی ایـران در ادامـه حضـور در مسـابقات 
داخـل سـالن، این بـار در تـور طلایی صربسـتان دوید 
و از رسـیدن بـه فینـال مـاده ۶۰ متـر بازمانـد. دونـده 
سـرعتی ایـران بـا ثبـت زمـان ۷/۳۹ ثانیـه در جایـگاه 
گرفـت.  قـرار  مقدماتـی  دور  در  خـود  گـروه  پنجـم 
فصیحـی در مجمـوع دو گـروه در جایـگاه دهـم قـرار 
گرفـت و بـه فینـال نرسـید. این دونـده سـرعتی ایران 
پیش ازایـن در تـور طلایـی قزاقسـتان شـرکت کـرد و 
بـا ثبت زمان ۷/۵۳ ثانیه در آن مسـابقه هم از رسـیدن 

بـه فینـال بازماند.

 بازگشت احسانی به ذوب آه
 علیرضا احسـانی به عنوان مدیرعامل جدید باشـگاه 

ذوب آهن انتخاب و جایگزین نیما نکیسـا شـد.
سـهامی  شـرکت  مدیرعامـل  افضلـی،  اردشـیر   
ذوب آهـن، بـار دیگـر علیرضـا احسـانی را به عنـوان 
فرهنگـی - ورزشـی ذوب آهـن  باشـگاه  مدیرعامـل 
از  کـه  احسـانی  علیرضـا  کـرد.  منصـوب  اصفهـان 
قهرمانـان دوومیدانی ایران و آسـیا محسـوب می شـود، 
پیش ازایـن نیز سـابقه حضـور به عنـوان مدیرعامل این 
باشـگاه را در کارنامه خود دارد. او جانشـین نیما نکیسـا، 
دروازه بـان تیم ملی فوتبال ایـران در جام جهانی ۱۹۹۸ 
فرانسـه شـد. نکیسـا در ۲۶ تیرمـاه ۱۴۰۲ مدیرعاملـی 

باشـگاه ذوب آهـن را برعهـده گرفتـه بود.

یک  اسفندماه  در  گفت:  هندبال  فدراسیون  رئیس   
تیم  یک  و  اروپایی  تیم  با حضور ۲  چهارجانبه  تورنمنت 

آسیایی از ۲۰ تا ۲۷ اسفندماه برگزار می شود.
برگزاری  درباره  ایرنا  با  گفت وگو  در  پاکدل  علیرضا   
تورنمنت بین المللی در ایران، اظهار داشت: باتوجه به اینکه در 
روزهای هندبال دی هستیم و تیم های ملی در آن زمان فعال 
هستند. برای آماده سازی تیم ملی و به جهت اینکه زمان را 
از دست ندهیم، در این بازه مسابقه ای را تعریف می کنیم. در 
اسفندماه یک تورنمنت چهارجانبه با حضور دو تیم اروپایی و 

یک تیم آسیایی از ۲۰ تا ۲۷ اسفندماه برگزار می شود.
 ۱۰ یا ۲۰ درصد کار انجام شده است و وقتی قطعی شد 
اسامی کشورها را اعلام می کنم. او درباره شهرهای میزبان 
میزبانی  برای  گزینه  چند  کرد:  خاطرنشان  تورنمنت  این 
برای این تورنمنت در نظر گرفتیم. تهران، شیراز و مشهد 
شهرهایی هستند که به عنوان میزبان در نظر گرفتیم. ظرف 

سه یا چهار روز آینده شهر میزبان مشخص خواهد شد. 
باتوجه به اینکه ظرفیت استان ها را باید به کار بیندازیم، 
تمایل ما این است که با دستور وزیر ورزش و جوانان و 
باتوجه به زیرساخت های خوبی که در استان ها داریم، این 

تورنمنت در استان هایی غیر از تهران برگزار شود. رئیس 
فدراسیون هندبال درباره شکست ایران در دیدار دوستانه با 
عراق، یادآور شد: من از شکست بازیکنان عصبانی نبودم و 
موضوع چیز دیگری بود. رافائل کاستیلو سرمربی تیم ملی 
هندبال از همان اول اعلام کرد که بیش از ۲۰ بازیکن را 

در اردو دعوت می کند و جایی به غیراز این بازی ها نیست تا 
بازیکنان را تست کند. تیم ملی عراق هم با یک ترکیب و 
۱۶ بازیکن اصلی آمده بود. او ادامه داد: عراق در هر ۲ بازی 
با بازیکنان اصلی بازی کرد و سطح فنی و آمادگی تمام 
بازیکنان را به ویژه در بازی دوم امتحان کرد. به هرحال در 

تورنمنت های دوستانه نتیجه مهم نیست و بالاخره شکست 
در این تورنمنت ها بهتر است تا در رقابت های رسمی نتیجه 
نگیریم. هدف ما این است تا سرمربی بازیکنان اصلی را 
شناسایی و تاکتیک های مدنظر را در مسابقات رسمی مرور 
کند. صد جلسه تمرینی به اندازه یک بازی دوستانه اثرگذاری 
ندارد بنابراین خیلی دنبال نتیجه در این دیدارها نیستیم. 
پاکدل درباره نبود محمدرضا اورعی در دیدار دوستانه ایران و 
عراق یادآور شد: او آسیب دیدگی داشت و مانند دیگر لژیونرها 
به ایران آمده بود؛ اما در حال درمان این آسیب دیدگی بود و 
اگر در این دیدارهای تدارکاتی شرکت می کرد، ممکن بود 

آسیب دیدگی او تشدید شود. 
با  او در خصوص ایجاد کمپ تیم های ملی و رایزنی 
شرکت توسعه و تجهیز گفت: جلسه خوبی با مدیرعامل و 
معاون شرکت توسعه و تجهیز داشتم و خوشبختانه دوستان 
و  شد  انجام  صحبت ها  و  دارد  ما  با  خوبی  تعامل  جدید 
مستندات را ارائه کردیم و مدیرعامل و معاون شرکت توسعه 
قول دادند تا این موضوع را پیگیری کنند. با وزیر ورزش هم 
صحبت کردم و دلیل اصرار برای ایجاد این کمپ را تشریح 

کردم و مجوزهای لازم را دادند.

    ورزش اصفهان خارج از گود  

2 تیم اروپایی به ایران می آیند


